
 

 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

Június-28-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Július 5-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Július 5-én: 

Állampolgársági esküt tett előttem Lóci Aranka. 

Július 8-án: 

Részt vettem a pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, valamint az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén. Ezt követte a 

rendkívüli Képviselő-testületi ülés. 

Július 10-én: 

A Városi Polgárőr Egyesület közgyűlésén vettem részt. 

Július 12-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Részt vettem a Kunszentmárton Temetőiért Alapítvány beszámolóján. 

Július 17-én: 

Részt vettem a XXII. Epreskerti Hagyományőrző Kakasfőző versenyen, valamint a XVI. Szent Márton Fogathajtó Kupán. 

Gratulálok a szervezőknek és a támogatóknak a sikeres rendezvényekhez! 

Július 19-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Július 24-én: 

Képviseltem Kunszentmárton Város Önkormányzatát a Magyarok Kenyere Program Jász-Nagykun-Szolnok megyei 

rendezvényén, Karcagon. 

Július 25-én: 

Részt vettem és díjakat adtam át az Országos Roncsderbi kunszentmártoni futamán. Gratulálok a szervezőknek és a 

támogatóknak a sikeres rendezvényhez! 

Augusztus 2-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Augusztus 5-én: 

Fogadóórát tartottam. 

Augusztus 7-én: 

Részt vettem és díjakat adtam át a Családi Sport- és Egészségnapon. Gratulálok a szervezőknek és a támogatóknak a sikeres 

rendezvényhez! 

Augusztus 9-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 



 

Augusztus 11-én: 

Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén. Ezt követően rendkívüli Képviselő-testületi ülést tartottunk. 

Augusztus 13-án: 

Mihály Sándor József elnök úr meghívására látogatást tettem a Roma Nemzetiségi Önkormányzat által szervezett Roma 

Napon. 

Augusztus 14-én: 

Soha Attila polgármester úr meghívására látogatást tettem az öcsödi falunapon. 

Augusztus 15-én: 

Részt vettem és díjakat adtam át a Szent Márton Lovasnapon, melyet a Szandi Lovasfarm szervezett a Szent Márton Lovas 

Egyesület segítségével. Gratulálok a szervezőknek és a támogatóknak a sikeres rendezvényhez! 

Augusztus 16-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Augusztus 17-én: 

Helyszíni bejárást tartottunk a Dani Margit Sportcsarnoknál, ahol elkezdődött a Magyar Kézilabda Szövetség tetőfelújítási 

beruházása. 

Augusztus 18-án: 

Részt vettem a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés által szervezett ünnepségen a Megyeházán, ahol megyei díjak 

átadása történt. Városunkból hárman is ebben a megtiszteltetésben részesültek. Bozsik Magdolna Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Szociális Díjban, Dr. Gőgh Edit Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Egészségügyi Díjban, Simon Imre rendőr alezredes 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendészeti és Közbiztonsági Díjban részesült. Szívből gratulálok a díjazottaknak! 

Augusztus 19-én: 

Kooperációt tartottunk a turisztikai projekt kapcsán. 

Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén. 

Augusztus 20-án: 

Rendkívüli Képviselő-testületi ülést tartottunk. Ezt követte az Ünnepi Képviselő-testületi Ülés, majd a Szent István Nap a 

főtéren. Szívből gratulálok az országos, megyei és városi díjazottaknak. 

Augusztus 21-én: 

Részt vettem a VI. Cserkeszőlői Fogathajtó Kupán. Gratulálok a szervezőknek és a támogatóknak a sikeres rendezvényhez! 

Augusztus 22-én: 

Babák Mihály polgármester úr meghívására részt vettem e Szarvasi Vízi Színház Díjátadó Gáláján. 

Augusztus 23-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Egyeztettünk Szikra Zoltán főépítésszel a kunszentmártoni M44 -es csomópont (lehajtó) létesítésével kapcsolatos partnerségi 

egyeztetés lezárásáról. 

Kooperációt tartottunk a Háziorvosi Rendelő felújításával kapcsolatban. 

Augusztus 25-én: 

Simon Imre kapitányság-vezető úrral egyeztettünk aktuális ügyekben. 

 

 

Kunszentmárton, 2021. augusztus 26. 

 

 

      Wenner-Várkonyi Attila 

              polgármester 

 


